
Gildbroskolen, skolebestyrelse 
 

Skolebestyrelsesmøde 
 
Mandag d. 16/12, 2024 
 
Kl. 17:30 – 19:30 
 
Lokale: A20 – A21 
 
Referent: 
Janne Kiilerich 
 

Mødedeltagere 
 

Stephanie Louise Krusdorf Glerup 
(forælder) 

Arushi Baines (elev) 

Jilali Daf (forælder) 
 

Mikolaj Przbylowski (elev) 

Mia Baadsgaard Esmann (forælder) 
 

Tina Bjørnskov (medarbejder) 

Mette Byriel (forælder) 
 

Dorte Christoffersen (medarbejder) 

Catharina Hjelmfort (forælder) 
 

Janne Kiilerich (viceskoleleder)  
 

Necla Yilmaz (forælder) 
 

Rie Hedegaard (SFO-leder) 

Kasper Bjerring (B&U) 
 

René Aistrup (skoleleder) 

 

Pkt. Form Tid Indhold 

1 O 20 min. 

Meddelelser fra 

- Formanden 
- På landsmødet blev der valgt en ny formand, Regitze Spenner Ishøy, 
for Skole og Forældre. 
- Skole- & SFO-ledelsen 
- SFO-en er stadig i gang med udvikling af Aftenklubben, og det er 
også et kommunalt fokus.  
- 4. årgang har gået Lucia både på skolen og i Bilka i Ishøjcenteret.  
- Skolen er præget er julehygge, hvilket er dejligt.  
- Der er inviteret til dialogmøde for dagtilbudsforum og Ishøj 
Skoleforum i oktober 2025 
- Skolen har fået en facebook-side, som har til hensigt at dele 
stemningsbilleder fra skolen og skal ses som et supplement til Aula 
og nyhedsbrev 
- Skolen arbejder videre på strategien Stærke fællesskaber, og det 
fylder meget på skolen og i ledelsen, som deltager i mange møder 
- Folkeskolens kvalitetsprogram er blevet endeligt vedtaget. 
Implementeringen starter fra det kommende skoleår.  
- Forældrerepræsentanter o ledelse har deltaget i Ishøj Skoleforum, 
hvor der var fokus på sund mad i skolerne 
- Elevrepræsentanter 
- Der er et samarbejde med Kulturskolen 
- Der er etablevet et festudvalg/aktivitetsudvalg med fokus på regler 
og fælles rammer 
- UMR (Undervisningsmiljørepræsentant) & IFE (Ishøj 
fælleselevråd)deltog også 
- Medarbejderrepræsentanter 
- Der har været julecup & juleklip samt Luciaoptog 
- Morgangsang bliver afviklet hver 2. fredag, og det fungerer rigtig 
godt.  
- Projektopgaver er gennemført 
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- Terminsopgaver bliver afviklet for 9. årgang i januar  
- B&U-repræsentant 
- Der er iværksat en revision af styrelsesvedtægten, så den bliver 
forsimplet en anelse.  
- Der er blevet afholdt møde i Skoleforum, hvor der blev talt om 
skolemad. Der er afsat en kvart milliard i finansloven til en 
forsøgsordning ift. skolemad på landets skoler. Kommunen 
overvejer, om man skal indsende en ansøgning til at være med i 
forsøget.  

2 B 15 min. 

Konstituering 

Konstituering af skolebestyrelsen efter suppleringsvalg, herunder 

afklaring af formand og næstformand 

Mia Baadsgaard Esmann er valgt som formand, der er genvalg til 

næstformand, Mette Byriel 

3 D 15 min. 

Forretningsorden for skolebestyrelser 

Drøftelse af forretningsordenen for skolebestyrelsen 

Der kan læses op på kapitlet om Forretningsordenen i Skolebestyrelsens 

håndbog.  

De punkter, der ønskes drøftet, skal sendes på forhånd, så de kan 

vedlægges med dagsordenen. 

4 B 10 min. 

Skolebestyrelsens årsberetning 

Afklaring om skolebestyrelsens årsberetning, herunder eventuelt 

planlægning af arrangement 

René laver et udkast til årsberetningen, og Mette laver opsætningen med 

henblik på at skabe et blikfang.  

Der skrives ud til forældrene, at de kan orientere kontaktforældrene i 

deres klasser, hvis de har input og forslag til et socialt arrangement, der 

kan bruges som trækplaster  

5 B 15 min. 

Revidering af princip 

Princip for samarbejdet mellem skole og hjem & princip for skolens 

arbejde med motion og sundhed 

Udsættes til næste møde 

 

6 O 15 min. 

Orientering om… 
- Økonomi: 

Skolen forventer at gå ud af indeværende regnskabsår med 
et væsentligt mindreforbrug på ca. 900.000 kr. Det 
væsentlige mindreforbrug skyldes vakante stillinger, bl.a. i 
forbindelse med Lines (tidligere viceskoleleder) opsigelse. 
Derudover er to stillinger i SFO’en endelig blevet besat, 
hvorfor det lønmæssige mindreforbrug i SFO’en forventes at 
ophøre. 
 

- Personale: 
Én lærer har opsagt sin stilling, og der er pt. et stillingsopslag 
til genbesættelse. 
Der er ansat to pædagoger i SFO’en. 

- Kirsten skal efter mange års tro tjeneste nye sit otium 
 

- Sygefravær: 
Der er pt. ingen langtidssygemeldte medarbejdere på skolen 
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og sygefraværet er faldende. Der er dog fortsat for mange 
medarbejdere, hvis fraværsmønster er en udfordring. 
Ledelsen har fokus på dette og følger op månedligt i form af 
fraværsgennemgang og eventuelle omsorgssamtaler.  

 

7 B 5 min. 

Punkter til kommende møder: 

Idéer til socialt arrangement ifm. årsberetning.  

Gennemgang af de 2 udsatte principper 

Gennemgang af forretningsordenen. Forslag skal sendes forud for mødet.  

 

O = Orientering    D = Debat    B = Beslutning    H = Høring    U = Udtalelse 

Møderække 2024/2025: 21.08.24, 23.10.24, 16.12.24, 11.02.25, 09.04.25, 08.05.25, 17.06.25 

 


